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Abstract (en)
A multi-stage vacuum pumping system comprising intermediate exhaustion (6) between the individual pumping stages is fitted with one or more
additional valves (8) between the intermediate exhaustion connection (6) and the pump stage (1) facing the high-vacuum side in each case. In order
to maintain the vapour compatibility of the pump stage (1) facing the high-vacuum side, the pump stage is connected, in parallel to the additional
valve (8), to the next pump stage (2) via a bypass line (9).

Abstract (de)
Eine mehrstufiges Vakuum-Pumpsystem mit Zwischenabsaugung (6) zwischen den einzelnen Pumpstufen wird mit einem oder mehreren
zusätzlichen Ventilen (8) zwischen dem Zwischenabsauganschluß (6) und der jeweils der Hochvakuumseite zugewandten Pumpstufe (1)
ausgerüstet. Zur Erhaltung der Dampfverträglichkeit der der Hochvakuumseite zugewandten Pumpstufe (1) wird diese parallel zu dem zusätzlichen
Ventil (8) über eine Bypassleitung (9) mit der nächsten Pumpstufe (2) verbunden.
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